
Dr. Bukovský: „Zanedbanie vitamínu D v
liečbe pri ochorení covid 19 zostane
obrovským fľakom na svedomí tých, ktorí sú
za to zodpovední“
- CZ24 News | 27. listopadu 2022

SLOVENSKO: Podľa doktora Igora Bukovského, význam vitamínu D v prevencii a liečbe
infekcie COVID-19 spochybňovali alebo priamo popierali takmer všetci medicínsky
nevzdelaní novinári, aktivisti, blogeri, pseudocelebrity, ba aj mnohí lekári. Potvrdzuje sa
však, že jeho maximálne využitie mohlo na Slovensku zabrániť tisíckam zbytočných
predčasných úmrtí

Na snímke doktor Igor Bukovský. Zdroj: screenshot

Doktor Igor Bukovský na sociálnej sieti informuje, že v prestížnom časopise Scientific Reports z
dielne Nature bola zverejnená najväčšia štúdia, ktorá znovu potvrdila, že tí, ktorí pred infekciou
vírusom SARS-CoV-2 užívali primerané dávky vitamínu/hormónu D, mali až o 28 % nižšie riziko
nákazy a až o vyše 30 % nižšie riziko predčasného úmrtia na covid. Podľa doktora, každý, kto
bagatelizoval alebo odmietal tieto informácie dostupné už od jari 2020, je priamo zodpovedný za
nedostatočné využitie vedeckých poznatkov a ochranu individuálneho aj verejného zdravia.

Bukovský na svojom video portáli a TV kanáli zverejňuje pravidelne videá týkajúce sa rôznych
problematík v oblasti zdravia. Tentokrát sa sústredil na veľkú analýzu, v ktorej ubezpečuje, že
vitamín D chránil a chráni pred covidom aj smrťou naň.

„Škandál ohľadom zanedbávania zdravotných benefitov vitamínu/hormónu D počas obdobie, ktoré sa
oficiálne nazývalo covidová pandémia pokračuje ďalšou štúdiou zo Spojených štátov, najväčšou
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svojho druhu, ktorá zahrnula viac ako 650 tisíc ľudí a z ktorej jednoznačne vyplýva, že tí ľudia, ktorí
užívali primerané dávky vitamínu D mali o 33 percent menšiu úmrtnosť pri prekonávaní infekcie v
porovnaní s ľuďmi, ktorí hodnoty vitamínu D boli nízke a žiadny vitamín D neužívali. Kto bude za to
zodpovedný ?“ Hovorí Bukovský vo videu.

„Tí, ktorí užívali vitamín D v období už pred pandémiou, od 1. januára 2019, boli lepšie chránení aj
voči riziku infekcie. Tí, ktorí užívali vitamín D mali o 20 percent menšiu pravdepodobnosť, že sa
nakazia vírusom a tí, ktorí užívali vitamín D3 mali o 28 percent nižšiu pravdepodobnosť, že sa
nakazia,“ informuje doktor.

„Vedci píšu vo svojom hodnotení, zistených skutočností, že ako bezpečnú ľahko dostupnú a lacnú
formu liečby možno vitamín D považovať za nástroj ako znížiť následky pandémie covidom 19.
Vrámci detailnejších analýz vyplynulo, že tí ľudia, ktorí mali hladinu vitamínu D nad 40 µg/L, boli
chránení vo väčšej miere.“

„Keby sme ľuďom vo vysokom veku, ľuďom s obezitou alebo nadváhou, a mali nízke hodnoty začali v
marci, apríli, máji 2020 dávkovať primerané dávky, tak sme mohli dosiahnuť obrovské veci.“

„Ľudia vysokého veku, ľudia s obezitou, ľudia, ktorí sú zalezení dnu a nechodia na slnko, nechodia do
prírody, boli najzraniteľnejší ľudia s najväčšou úmrtnosťou. Vitamín s hormonálnymi účinkami, všetky
typy bielych krviniek, každá jedna bunka imunitného systému má receptor na vitamín D, to znamená,
že vitamín D hrá nejakú dôležitú funkciu vo všetkých aktivitách nášho imunitného systému. Vitamín
D chráni aj na úrovni dýchacích ciest, podporuje tvorbu, regeneráciu zmesi látok, ktoré zvnútra
dýchacích vačkov predstavujú ochranný film, niečo podobné ako ochranný hlien v tráviacom trakte.“

Bukovský je presvedčený že zanedbanie vitamínu D v prevencií a liečbe pri ochorení covid 19
zostane obrovským fľakom fľakom na svedomí tých, ktorí sú za to zodpovední.

 

ZDROJ:  Facebook/AKV TV / HSP


